
Protokoll från LH Fikonets styrelsemöte 17 mars 2025. 

 

Närvarande: Hans-Erik Gother, Stina Jurell, Jan Wigren, Eva Hol Westerlund, 
Camilla Halvardsson, Jeanette Berglind, Inger Löfroth, Robert Hallin och Evy Green. 
Adjungerad: Susanne Rudbeck under punkt 5 

Frånvarande: Lena Ulin och Orson Sutherland. 

§1 Hans-Erik öppnade mötet. 

§2 Föreslagen dagordning och föregående protokoll godkändes. 

§3 Övriga frågor: Eva hade en fråga om lokalen och Jeanette anmälde att hon ville 
prata om fällstolar och farthinder. 

§4 Hemsidan: Camilla visade den nya hemsidan på stora skärmen. Vi tyckte alla att 
den var snygg och informativ. Den är inte klar för publicering ännu, då det finns 
mycket att lägga in. Sidan har tagits fram i samarbete med Södermalms 
hyresgästavdelning. 

§5 Våra lokaler, nycklar och avtal: Vi konstaterade att styrelsen ansvarar för 
lokalerna och att Janne och Susanne har ett särskilt uppdrag att sköta uthyrningen. 
De håller också koll, så att papper mm finns och säger till när något fattas. Vi får hitta 
ett enkelt sätt att dokumentera/meddela när något börjar ta slut. Då Orson ofta kör bil 
till jobbet har han under lång tid varit den som försett oss med förbrukningsvaror. När 
något behöver göras i lokalerna bildar vi arbetsgrupper, som sköter om detta. Anders 
Thuresson ville skänka en matta till lokalen. Vi ber honom ta med den till lokalen på 
den kommande städdagen, så att vi kan ta ställning till om den passar in i någon av 
lokalerna.  
Nycklar: Vi samlar in alla nycklar och lämnar tillbaka dem med kvittens till de som 
har behov av nyckel. Camilla skissar på förslag till regler för vilka som ska få ha 
nyckel. 
Avtal: Orson tar fram ett förslag till avtal för uthyrning av föreningslokalen, som 
Janne och Susanne får på remiss och därefter fattar styrelsen beslut om nytt avtal. 

§6 Städdag: Vi beslutade att städa gården och lokalerna den 27 april. Camilla pratar 
med ansvariga i ateljén och syrummet, om att allt som inte används behöver plockas 
bort, och om någon vill behålla något är det bra att ta hem det innan vi städar och 
rensar.  
Vi hör om Orson kan göra en affisch. 

§7 Ekonomi: Vi har 35.247 kr kvar på kontot. Anders Thuresson har beställt en 
rapport från Eco-Bonum, som arbetar med grannsamverkan. Anders och några fler 
från Grannsamverkan gick runt i området med en kvinna från företaget. Vi behöver få 
avtalet, som Anders har med företaget och faktura, då vi fått tillräckligt med info 
därifrån. De flesta punkter som påtalas i rapporten har vi redan tagit upp med 
Svenska Bostäder. 



Beslut: Vi beslöt att köpa en dokumentförstörare för högst 600 kr. Evy handlar. Vi 
beslöt också att alla inköp av förbrukningsartiklar såsom papper, rengöringsmedel, 
servetter, fikabröd mm får göras utan särskilt styrelsebeslut. 

§8 Genomgång av övriga frågor: Av tidsbrist tog vi endast upp Evas fråga om 
möbleringen av lokalen. Senaste quizkvällen framfördes önskemål om att sofforna 
skulle flyttas tillbaka till stora rummet, för att få fler sittplatser. Under fikonfika har de 
flesta tvärtom uppskattat den nuvarande möbleringen. Styrelsen beslutade att den 
nuvarande möbleringen ska bestå. Om fler sittplatser behövs i stora salen går det bra 
att ställa upp ett extra bord med stolar. De som vill får gärna ta ut sofforna, men 
nuvarande möblering ska återställas, när aktiviteten avslutas. 
Resterande frågor bordlägger vi till nästa styrelsemöte. 

§9 Vårens mötestider: Följande måndagar kl.18:30: 31 mars, 14 april, 28 april, 12 
maj, 26 maj, 9 juni och 23 juni  

§10 Hans-Erik avslutade mötet. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

Evy Green    Hans-Erik Gother 
sekreterare    ordförande 

 

 

 

 

Tillägg till protokollet: På Södermalmsavdelningens årsmöte valdes Lena Ulin och 
Eva Hol Westerlund till våra representanter i stora förhandlingsdelegationen. 
Avdelningen fick en ny ordförande, Jaana Andersson och Veronica Araya från vårt LH 
valdes som ledamot i två år. Hela styrelsens sammansättning kommer publiceras på 
www.sodermalmsforeningen.se 

Förra veckan gick jag på utbildning i digital kommunikation på regionen, och då blev 
vi inbjudna till inspirationsträff den 21 maj. En liknande tillställning som vi var på 
hösten 2023.  
Anne-Mette Wennemo, utbildningsansvarig på regionen, ville komma och besök oss i 
studiecirkeln Kris i bostadsfrågan, så hon är inbjuden till träffen den 20 mars. /Evy 


